

March 10, 2021

Le 10 mars 2021

NOMINEES:	CANDIDATURES :
NATIONAL UNION REPRESENTATIVE	PERMANENTE OU PERMANENT SYNDICAL NATIONAL
EDUCATION – ENGLISH LANGUAGE	ÉDUCATION - LANGUE ANGLAISE

This follows the February 11, 2021 call for nominations for the position of National Union Representative, Education – English language. We wish to advise there are three nominees:

In alphabetical order:

- **Sister Dodie Ferguson**
Regina Local
- **Brother Todd Jarema**
Winnipeg Local
- **Brother Inderjit Sidhu**
Toronto Local

The National Executive Board, at its March 1 to 5 meeting, determined that the successful candidate must move to Ottawa, as per the provisions of the National Constitution.

As per the provisions of section 3.35 of the National Constitution, the position will be filled at the special national meeting of April 17, 2021.

Stay Well – Stay Safe!

In solidarity,

La présente fait suite à l'appel de candidatures du 11 février dernier pour le poste de permanente ou permanent syndical national – éducation, langue anglaise. Nous désirons vous aviser des trois candidatures suivantes :

En ordre alphabétique :

- **Consœur Dodie Ferguson**
Section locale de Regina
- **Confrère Todd Jarema**
Section locale de Winnipeg
- **Confrère Inderjit Sidhu**
Section locale de Toronto

À sa réunion tenue du 1^{er} au 5 mars, le Conseil exécutif national a décidé que la personne retenue devra déménager à Ottawa, conformément aux dispositions des statuts nationaux.

Selon les dispositions du paragraphe 3.35 des statuts nationaux, le poste sera doté à la réunion extraordinaire qui se tiendra le 17 avril prochain.

Portez-vous bien!

Solidarité,



Beverly Collins

National Secretary-Treasurer / Secrétaire-trésorière nationale